

Referat fra bestyrelsesmøde d. 03 / 03 - 2009

Dagsorden:

1. Godkendelse af referat og dagsorden.
2. Opfølgning af mødet med LLIF
3. Siden sidst: Fastelavnsfest -evaluering
4. Oprydning i Borgerforeningens depoter
5. Søpladsen og bolværk
6. Opdatering af medlemslisten
7. Lokalplan
8. Togkøreplan for 2010
9. Evt.: Arbejdsskadeforsikring - Skriftligt materiale vedr. Borgerforeningen -
Tilstede: Frederik, Hardy, Lene, Daniel, Agnete - Afbud: Jannie

Ad pkt 1: Godkendt

Ad pkt 2: Hardy refererer fra mødet som han og Lene var til. Inden vi kan lave yderligere aftale med LLIF ønsker LLIF borgerforeningens svar på flg:

- a. Kan de frit låne borgerforeningens kajak ?
- b. Hvor mange af Borgerforeningens kajaktilladelser må de benytte
- c. Hvordan vil borgerforeningen administrere nøgletilladelser ?

Ad.a : LLIF- kajakafdeling er velkomne til at fortsætte med at låne borgerforeningens kajak.

Ad b: LLIF - kajakafdeling er velkomne til iflg allerede fremsendte kontrakt, som gælder for de næste 5 år: at låne 5 pladser i skurvognen samt den kajak som ligger der , desuden låner de 4 af kajaktilladelserne udenfor. Laven borgerforening inviterer LLIF til at vi i fællesskab ansøger Silkeborg kommune om tilladelse til udvidelse af de eksisterende antal pladser, således at vi kan udnytte de nybyggede kajakstativer.

Kopi af dette er sendt til kommunen i forbindelse med Borgerforeningens dialog med kommunen.

Ad c: Medlemmer af Borgerforeningen, som har relevant aktivitet hvor adgang til skurvognen er ønskelig, kan erhverve nøgle til skurvognen mod depositum 200 kr. Borgerforeningen fører kartotek over de af dem udleverede nøgler. LLIF kan få fremstillet ønsket

antal nøgler, som de selv betaler udgiften for. LLIF fører kartotek over de nøgler, som de udleverer.

Ad pkt 3: Jannie var med til at arrangere fastelavnsfest og fortalte at den gik vældigt godt med et fremmøde på 200, god stemning og et overskud på 1200 kr, som deles mellem de arrangerende foreninger. Vi foreslår Jannie at opdatere drejebogen for fastelavnsfesten der er skrevet fra 2008.

Ad pkt 4: Der blev ryddet op i depotet lø. d. 28-2. De store festtelte var pakket praktisk væk med stænger mærket i forskellige farver i hver sin store plastkasse.

Vi skal have købt 5 gennemsigtige plastickasser til forskelligt, de kan mærkes og endvidere kan vi lave lister over, hvad vi har. Derefter har vi et overblik. Lene solgte flasker og kasser for 95,50 kr.

Vi skal have hentet mapper og evt. andet hos Annie - det gør Agnete.

Ad. Pkt, 5: Silkeborg kommune har sendt brev vedr. planer for et nyt bolværk af sten og nye borde bænkesæt. De foreslår et møde, hvor vi drøfter dette. Vi er meget glade for henvendelsen og vil gerne mødes med kommunen. Frederik giver en tilbagemelding til kommunen og beder om en mødedato.

Ad.pkt. 6: Hardy har printet alle posteringer for medlemsindbetalinger til borgerforeningen i 2008 og 2009 ud. Disse skal sammenholdes med medlemslisten inden vi går runde.

Ad pkt.7 : Lokalplan . På nettet kan man gå ind og se lokalplanen for Laven som pt. er ude i høringsfase. Kommuneplanramme nr. 36-D-90. - Der er lavet borgermødeliste for hele kommunen. Vi hører under Sejs-Svejbæk, hvor mødedatoen var d. 3-3-09. Har lokalplanen været til høring i Lokalrådet ? Frederik vil foreslå møde med dem sammen med borgerforeningens lokalplansgruppe. Frederik kontakter Stig i lokalplansgruppen.
<http://gis.silkeborg.dk/dkplan/Ramme.aspx?ramme=36-D-90&status=k>

Vi er inviteret til møde i lokalrådsgruppen d. 24-3. Hardy og Daniel deltager i mødet. Frederik melder tilbage til Lokalrådet.

Ad pkt. 8. Togkøreplanen. Frederik har reageret med et klagebrev til Trafikstyrelsen og har udtalt sig til Midtjyllands avis, hvor han opregner de mange gode grunde til at toget bør holde 2 gange i timen i Laven. Frederik arbejder videre med sagen : kontakter Lokalrådet og TV2 øst.

Ad pkt. 9: Evt: Hardy gør opmærksom på, at vi skal have en bestyrelsesansvarsforsikring og en arbejdsskadesforsikring . Denne skal bruges, hvis hjælpere kommer til skade eller der sker skade ved et af vores arrangementer. Vi har en bestyrelsesansvarsforsikring. Hardy vil undersøge nærmere vedr. arbejdsskadesforsikring.

Næste møde : Onsdag d. 1 april kl. 20 hos Daniel.Referent: Agnete